
 

 

 

 

 

 

                                                                                                               Zápis z 2. jednání 
 

  

Pro Komise Rady hl. m. Prahy pro cyklodopravu (KCD) 

Přítomni 

Mgr. Bára Soukupová, Mgr. Ing. Vojtěch Benedikt,  Ing. Květoslav Syrový  

Mgr. Radek Čermák, Ing. Vratislav Filler, Ph.D., Ing. Zuzana Jeřábková,  

Ing. Jan Prosa, Bc. Tomáš Prousek, Ing. Michal Švadlenka, Václav Vislous,  

Václav Vorlíček, Jitka Vrtalová, Milan Kostohryz.-stálý host, 

 Bc. Jaroslav Hájek – tajemník 

Hosté          Bc. Marek Bělor,  Vítězslav Novák 
 
 Omluveni           Ing .Arch. Tomáš Cach, Petr Mairych 

Zpracoval  Bc. Jaroslav Hájek  Počet stran   Datum 
19. 6. 2023 

16:00 – 18.  

 

Jednání KCD bylo zahájeno v 16.05 hod, přítomno 9 členů.  

 

Na návrh předsedkyně KCD bylo hlasováno o programu. 

(9-0-0) 

 

 

Body Programu KCD budou projednané v následujícím pořadí.    

 

 

1. Kontrola úkolů komise (Benedikt, Jeřábková, Bělor) 

 

Úkoly z předchozích jednání KCD – informace TSK 

 

Úkol č.1: KCD žádá na příští jednání o informaci k zahrnutí nadřazeného systému a VPS do      

metropolitního plánu. (úkol pro IPR) 

- zkrácená informace – podrobně bude uloženo na sdílený disk 

- diskuze – zapisování cyklotras jako VPS do územního plánu 

 

Usnesení č.2.1 :KCD doporučuje Radě hl. m. Prahy zapracovat nadřazené trasy systému 

celoměstských cyklotras do Metropolitního plánu jako veřejně prospěšné stavby, v návaznosti 

na připomínky ODO k Metropolitnímu plánu z 7.6. 2022 (usnesení KCD č.34.3). 

Usnesení schváleno (9-0-0) 

 

Úkol č.2: KCD žádá ODO o přehled financování cyklo za posledních pět let. 

 

-úkol pokračuje, na září 2023 

 

2. Problematika nedostatečného značení objízdných tras pro cyklisty při uzavírkách 

značených cyklotras (Filler) 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise RHMP pro cyklodopravu 
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Značení některých uzavírek i na velmi významných a frekventovaných cyklotrasách je nadále 

nedostatečné a v místě neznalým uživatelům způsobuje problémy. Nevhodné bylo i načasování 

některých uzavírek (A 2, A 23, A 159) do plné sezóny nebo v době kampaně Do práce na kole. 

 

Úkol č.1 -  KCD doporučuje postupovat v souladu s usnesením předchozí komise č. 35.3. ze dne 

28. 6. 2022, doporučujícím vhodné kroky pro přípravu uzavírek a značení objízdných tras.  (plní 

ODO) 

 

Komise  dále doporučuje, aby  byla veřejnost o uzavírkách informována v dostatečném 

předstihu v terénu i veřejných informačních kanálech včetně doporučení nejvhodnější objízdné 

trasy, byť tato není vyznačena v terénu.  

 

 

3. Nedostatečné řešení cyklo při stavbách pro veřejnou dopravu (Filler) 

 

Návrh konstatování do zápisu a usnesení Komise 

Komise konstatuje nedostatky v koordinaci některých staveb pro veřejnou dopravu a potřeb 

cyklistické dopravy, které způsobují promarnění příležitostí pro zlepšení podmínek pro 

cyklistickou dopravu, nebo dokonce i jejich přímé zhoršení. 

 

Usnesení č.2.2:   KCD žádá náměstka Zdeňka Hřiba, aby rozpracované projekty pro veřejnou 

dopravu na území hlavního města Prahy byly aktualizovány s ohledem na platné Standardy 

aktivní mobility. 

Komise žádá náměstka Zdeňka Hřiba, aby nastavil podmínky pro další zadávání a přípravu 

staveb pro veřejnou dopravu s ohledem na platné Standardy aktivní mobility.  

Komise dále žádá , aby byly zpracovány projekty doplňujících nestavebních opatření tam, kde 

stavby pro veřejnou dopravu v minulosti přerušily existující vazby pro cyklistickou dopravu, 

zejména ty v přidruženém prostoru.  

Usnesení schváleno (9-0-0)  

 

4. Projektová příprava nadřazených tras A1-A9, A50 (Čermák) 

 

Budování nadřazených tras ve vysokém standardu musí mít preferenci oproti ostatní cyklistické 

infrastruktuře. 

 

Usnesení č. 2.3:  KCD doporučuje, aby ODO MHMP zadalo TSK HMP uzavření rámcové 

smlouvy s mandatářem pro projektovou přípravu nadřazených tras A1-A9, A50. 

KCD žádá o předložení projektových dokumentací jednotlivých úseků na sdíleném disku. 

Usnesení schváleno (9-0-0) 

 

 

5. příprava podrobného generelu opatření pro cyklisty + financování (Syrový) 

-informace o konceptu metodiky tvorby generelu veřejného prostranství 

 

-v 18.01 odešel Vislous 

 

6. PR cyklistické dopravy, weby a aplikace MHMP (Syrový) 

-přesouvá se na základě žádosti předkladatele na další jednání KCD 

 

7. Automatické sčítače cyklistů (Prousek) 

-18.13 h odešli Benedikt a Čermák 

 

-informace o stavu a budoucnosti cyklosčítačů 
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8. Různé 

 

Příští řádné zasedání bude mimořádně dne 11. 9. 2023 od 16.00 hod. Místo bude upřesněno dle 

volných kapacit. 

 

Výjezdní KCD 31.7.2023 od 16.00 hod. Program a podrobnosti budou rozeslány po upřesnění. 

 

 

 

Zapsal: Bc. Jaroslav Hájek                                           Předseda:  Mgr. Bára Soukupová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


